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Geachte  

 

Op 22 januari jl. hebben wij  uw brief ontvangen met vragen over de taxateurs van BIJ12 die de schade na 

vermoedelijke aanvallen van de wolf inventariseren. Met deze brief geven wij antwoord op de door u gestelde 

vragen.   

 

Vooraf 

Wij vinden het belangrijk dat de taxaties op de juiste manier en door goed opgeleide professionals worden 

uitgevoerd. BIJ12 heeft eerder in een reactie aan u aangegeven dat niet alle taxateurs aan de gestelde eisen 

voldoen, maar dat dit op korte termijn wel het geval zal zijn. We blijven de signalen uit het veld daarom in de gaten 

houden en bespreken deze met BIJ12 met als doel de kwaliteit van de taxaties te verhogen. 

 

Beantwoording vragen 

Hieronder beantwoorden we uw vragen, voor zover de provincie hier antwoord op kan geven. We merken voor de 

volledigheid op dat een deel van uw vragen gaat over het handelen van BIJ12. De provincie kan niet spreken voor 

BIJ12en wij zijn van mening dat BIJ12 met de reeds toegezonden brieven hier voldoende toelichting op heeft 

gegeven. 

 

1. BIJ12 sluit een overeenkomst met het bedrijf Attema Footprint, waarvan BIJ12 had kunnen weten dat het 

niet aan de vraag kon voldoen. Waarom is BIJ12 een overeenkomst aan gegaan met een bedrijf, dat niet kan 

voldoen aan de geldende protocollen en richtlijnen zoals beschreven staat in de aanbestedingsdocumenten?  

 

De middelen van BIJ12 (belastinggeld) moeten rechtmatig en doelmatig worden besteed. Om die reden is de 

taxatieopdracht Europees aanbesteed. Attema Footprint is daarbij naar voren gekomen als partij die aan de 

gestelde eisen kon voldoen. 

 

 

2. BIJ12 beroept zich in de brief van 18 januari 2024 op overmacht door de vele aanvallen op 

landbouwhuisdieren in de betreffende periode. Wanneer BIJ12 zich voor de aanbesteding van schade aan 
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landbouwhuisdieren goed had verdiept in de praktische uitvoering van deze taxaties, had BIJ12 kunnen inschatten 

hoeveel opgeleide taxateurs operationeel nodig zijn om de vele aantallen meldingen af te handelen. Wat vindt 

Gedeputeerde Staten Provincie Utrecht van deze werkwijze van BIJ12? En bent u het met mij eens dat BIJ12 zich 

onvoldoende verdiept heeft in de praktische uitvoering van schade aan landbouwhuisdieren? 

 

Zoals hierboven is vermeld, heeft BIJ12 eerder in een reactie aan u aangegeven dat niet alle taxateurs aan de 

gestelde eisen voldeden, maar dat dit nu wel voor bijna alle taxateurs het geval is. Ook is aangegeven dat waar dit 

niet zo is,  dit op korte termijn wel het geval zal zijn. We blijven signalen uit het veld in de gaten houden en 

bespreken deze, indien nodig, met BIJ12 met als doel de kwaliteit van de taxaties te verhogen. 

 

3. Heeft BIJ12 bij de Provincie Utrecht gemeld dat er taxateurs op pad zijn gestuurd welke niet volledig zijn 

opgeleid volgens de geldende protocollen en richtlijnen? 

 

Wij zijn als provincie niet betrokken geweest bij de aanbesteding en de uitkomst hiervan. BIJ12 draagt er zorg voor 

dat de taxaties worden uitgevoerd en draagt ook zorg voor de aanbesteding hiervan.   

 

4. Zo nee, waarom heeft BIJ12 deze aangepaste werkwijze niet gemeld bij de Provincie Utrecht? 

 

BIJ12 is namens de provincies gemandateerd voor de uitvoering van faunazaken. BIJ12 heeft in de hierboven 

genoemde brieven naar onze mening voldoende gemotiveerd hoe BIJ12 de kwaliteit waarborgt. 

 

5. BIJ12 geeft aan transparantie hoog in het vaandel te hebben staan, waarom is er niet transparant 

gecommuniceerd naar de betreffende dierhouders dat een onvolledig opgeleide taxateur hun melding van schade 

aan landbouwhuisdieren komt afhandelen? 

 

BIJ12 is gemandateerd om zorg te dragen voor de uitvoering. Derhalve is het aan BIJ12 de uitvoering met het 

taxatiebureau te regelen. 

 

6. Welke juridische consequenties kan het op pad sturen van niet volledig opgeleide taxateurs hebben voor 

de gedupeerde dierhouders? 

 

Wij gaan er vanuit dat BIJ12 correcte besluiten neemt op aanvragen voor compensatie van schade die veroorzaakt 

zijn door een wolf. Tijdens het proces tot schadeafhandeling wordt de aanvrager bovendien in de gelegenheid 

gesteld fouten in het taxatierapport kenbaar te maken zodat het rapport eventueel gecorrigeerd kan worden. Als de 

aanvrager zich niet kan vinden in de afhandeling van het schadedossier, kan uiteindelijk aan de rechter gevraagd 

worden hier een uitspraak over te doen via een bezwaar of beroep tegen de tegemoetkomingsbeschikking. 

 

 

7. Wat vindt de Provincie Utrecht van het signaal welke BIJ12 geeft richting de gedupeerde dierhouders om 

niet volledig opgeleide taxateurs langs te sturen bij schade aan landbouwhuisdieren? 

 

We hebben vertrouwen in de kwaliteit die BIJ12 levert. Uit de brieven die BIJ12 aan u heeft gestuurd, blijkt op 

welke wijze de kwaliteit wordt geborgd. We blijven signalen uit het veld in de gaten houden en bespreken deze met 

BIJ12 met als doel de kwaliteit van de taxaties te verhogen.  

 

8. Waarom is BIJ12 niet doorgegaan met het vorige taxatiebureau, totdat het bedrijf Attema Footprint volledig 

kan voldoen aan de geldende protocollen en richtlijnen. 

 

De middelen van BIJ12 (belastinggeld) moeten rechtmatig en doelmatig worden besteed. De opdracht van het 

vorige taxatiebureau was verstreken. Daarom heeft BIJ12 een aanbesteding uitgevoerd. Zoals bij de 

beantwoording van de vragen 1 en 2 is aangegeven, past dit binnen de aanbestedingsprocedure en de daarbij 

gemaakte afspraken.  

 






